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Getti Lite Ticketing System X LINE  

 

In technological age nowadays, LINE is one of the most popular and 

indispensable communication software. Many people use it to connect with 

their emotions, do their work and more. What our company would like to share 

is exactly this: Link Station Taiwan recently launched LINE’s new ticketing 

function! Provides the simplest and most convenient ticketing platform for 

business and customer! The following is an introduction to this function in 

several points. 

 

1.You can directly use the LINE app interface to display event listings. There 

is no need to apply for a separate domain to set up a website. 

2. Support for multiple online payment methods and real-time sales tracking. 

3. There is no need to register a new account to complete membership 

authentication. 

4. Manage the backend through the native LINE official account, do not have 

to worry about member management and marketing. 

5. Purchasing tickets via LINE supports environmental protection by going 

paperless. You can check purchased tickets with just one click. 

 

Once this function is released, it will save a lot of manpower and time, and 

can also choose your preferred image and text settings. Whether you are 

business or customer, Link Station Taiwan listens to any needs and strives to 

create official accounts for exclusive activities for customers. Let's get your 

event started! 
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現今這科技化時代中，LINE為受歡迎且不可或缺的通訊軟體之一，不少人都透

過它聯繫情感、交辦公事等。 

而我司想分享的正是:智林國際近日推出 LINE售票新功能!提供屬於 B端及 C端

最簡易最方便的售票購票平台!下述分為幾點來簡單介紹此功能。 

 



1.能夠直接使用 LINE APP介面曝光上架活動，無須另外申請網域來架設網站。 

2.支援線上多元金流支付方式，即時查看銷售情形。 

3.無須另外註冊新帳號即可完成會員認證。 

4.透過原生 LINE官方帳號進行後台管理，無須再為會員管理行銷煩惱。 

5.使用 LINE購票響應環保無紙化，一指點下即可查詢已購買之票券。 

 

此功能一推出，減少許多人力工時，還能選擇自己偏好的圖文設定，無論您是

B端或 C端，智林國際傾聽任何需求，盡全力為客戶製作專屬活動的官方帳

號，同時也能杜絕一切虛擬假帳號的風險，快來為您的活動啟動上架吧! 
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現在のテクノロジー時代では、LINEは最も人気で不可欠なコミュニケーショ

ンツールの一つです。多くの人々が感情を伝えたり、仕事をしたりするため

に使用しています。 

当社が共有したいのはまさにこれです：Link Station Taiwanは最近、LINE

の新しいチケット機能を導入しました！ビジネス側と個人側に最もシンプル

で便利なプラットフォームを提供します！以下はこの機能の概要について簡

単に紹介します。 

 

1.LINEアプリのインターフェースを直接使用して、イベントリストを表示で

きます。ウェブサイトを設定するための別のドメインを申請する必要はあ

りません。 

2.複数のオンライン支払い方法をサポートし、売上状況をリアルタイムで確

認できます。 

3.新しいアカウントを登録してメンバー認証を完了する必要はありません。 

4.既存の LINE公式アカウントを使用してバックエンド管理を行い、メンバー

管理やマーケティングの心配はありません。 

5.LINEを使用してチケットを購入すると、環境保護を支援し、ペーパーレス

で済みます。購入したチケットはワンクリックで確認できます。 

 

この機能がリリースされますと、多くの人手と時間の節約もできますし、好

みの画像やテキスト設定も選択できます。ビジネス側であろうと個人側であ



ろうと、Link Station Taiwanはすべてのニーズに耳を傾け、すべての顧客

様向けの専用アカウントを作成するためにベストを尽くします。では、自分

だけのイベントを創り出しましょう！ 

 


